



Pure & cold water

just by your side

MiniFontaine is a water cooler that uses disposable 5L spring water bottles.

Elaborated and manufactured in France with modern materials - inox for the tank, polycarbonate for the structure - MiniFontaine preserves all the qualities of the water, thanks mainly to the W-MIXX system (see overleaf).

The maintenance of the MiniFontaine is particularly easy: with no compressor at all, this water cooler using the Pelletier system, is elaborated from several innovating patents so all the parts in contact with the water are easily taken apart and washable by the user.

Compact with modern design, it will blend anywhere in an office, a waiting room or at home; a thermostat permits to regulate the temperature from 5°C to 15°C.

Mini fontaine est une fontaine réfrigérante qui utilise des bouteilles PET de 5 litres ou des bouteilles réutilisables de 3 ou 5 gallons.

Conçue et fabriquée en France avec des matériaux modernes - inox pour le réservoir, poly carbonate pour la structure - Mini fontaine, conserve à l'eau toutes ses qualités, en particulier grâce à l'utilisation du système breveté de circulation d'eau W-MIXX (voir au dos).

L'entretien de la Mini fontaine est particulièrement facile; dépourvue de compresseur, cette fontaine réfrigérante utilisant l'effet Pelletier, bénéficie de plusieurs brevets innovants pour que toutes les pièces en contact avec l'eau soient aisément démontables et nettoyables par l'utilisateur.

Compacte et design, elle s'intègre partout, de la salle d'attente au bureau ou à la maison. Un thermostat permet de régler la température de 5°C à 15°C.



Steel



Office



Granit